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Protokół nr 54.2023 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Obrady rozpoczęto dnia 24 maja 2023 roku o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:20 tego samego 

dnia. Prowadzący obrady otwarł posiedzenie w trybie stacjonarnym. 

Obecni: 

 Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

✓  Radny Janusz Hyliński 

✓  Radna Danuta Kułaga 

✓  Radna Irena Nowak 

✓  Radna Elżbieta Musiałowska  

✓  Radny Robert Marciniak. 

Na 5 członków komisji 5 obecnych.  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – burmistrz Zdun, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy Zduny, 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Grzegorz Szafraniak – Sołtys Bestwina.  

Pkt. 1. Temat z ramowego planu pracy: Realizacja zadania "Budowa boisk sportowo-

rekreacyjnych w Bestwinie i Perzycach"- posiedzenie wyjazdowe. 

W dniu 24 maja członkowie komisji zapoznali się z realizacją zadania „Budowa boisk sportowo-

rekreacyjnych w Bestwinie i Perzycach". Projekt pn. Budowa boiska sportowo rekreacyjnego w 

Bestwinie realizowany był w ramach konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś” współfinansowany 

przez Samorząd Województwa Wielkopolskiego. Całkowita wartość projektu wyniosła: 191.764,20 

zł, w tym dotacja Samorządu Województwa Wielkopolskiego – 50.000,00 zł, wkład własny gminy – 

123.754,20 zł oraz wkład własny mieszańców – 12.010,00 zł. Postawiono 2 bramki, 3 ławeczki i kosz 

na śmieci, zasiano trawę.  

Projekt pn. Budowa boiska sportowo rekreacyjnego w Perzycach realizowany był również w ramach 

konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś” współfinansowany przez Samorząd Województwa 

Wielkopolskiego. Całkowita wartość projektu wyniosła: 91.612,73 zł, w tym dotacja Samorządu 

Województwa Wielkopolskiego – 50.000,00 zł, wkład własny gminy – 23.602,73 zł oraz wkład 

własny mieszańców – 18.010,00 zł. 

Po wizji lokalnej w Bestwinie komisja zwraca się z prośbą o w wymianę hydrantu przy boisku. 

Aktualnie hydrant nie funkcjonuje i nie spełnia swojego głównego zadana dostarczania wody dla 

służb przeciwpożarowych. Ze względu na kwestie bezpieczeństwa wniosek jest uzasadniony. 

Innych uwag do tematu z ramowego planu pracy nie zgłoszono.  
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Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radny Janusz Hyliński 

otworzył posiedzenie witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane quorum i jest 

władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za 

pośrednictwem aplikacji eSesja. Prowadzący obrady przedstawił następujący porządek obrad.  

1. Temat z ramowego planu pracy: Realizacja zadania "Budowa boisk sportowo-rekreacyjnych 

 w Bestwinie i Perzycach"- posiedzenie wyjazdowe. 

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/305/2018 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 25 kwietnia 

2018 roku w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w 

miejscu publicznym na terenie Gminy Zduny, 

b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023,  

c) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 

2034, 

d) w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/305/2018 Rady Miejskiej w Zdunach  

z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania 

napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Zduny, 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr XLIII/305/2018 Rady Miejskiej w Zdunach z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie wprowadzenia 

odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy 

Zduny. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Elżbieta 

Musiałowska, Irena Nowak. 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 
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Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Oprócz zmian wprowadzonych do projektu uchwały 

z 15.05.2023 r. Skarbnik Gminy podała, że do projektu uchwały na sesji zostaną zaproponowane 

zmiany do wydatków majątkowych na prowadzonych inwestycjach polegające na:  

1) zwiększenie o 150 tys. zł na zadaniu termomodernizacja Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 

w Zdunach oraz 

2) zwiększenie o 150 tys. zł na zadaniu uruchomienie basenu kąpielowego w sezonie letnim.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że w przypadku termomodernizacji Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 

w Zdunach prace będę polegać na wymianie drzwi wewnętrznych. Dodał, że wymiana tych drzwi, 

wymiana instalacji elektrycznej, wody użytkowej i ogrzewania czy remont łazienek to wkład własny 

gminy w to zadanie. Te prace nie stanowią wydatków kwalifikowalnych i koszty za nie ponieść musi 

gmina. Inwestycja realizowana jest na podstawie kosztorysu powykonawczego i wykonawca już 

zgłasza zwiększenie, że na pozycjach, gdzie jest wykładzina, elewacji w m2, docieplenie budynku. 

Oszacowano wstępnie, że prace te wyniosą ok 150 tys. zł.  

Miłosz Zwierzyk przedstawił zakres zakupów jakie będą dokonane na basenie kąpielowym.  

Budynek chlorowni pozostanie niezmieniony. Prace polegać będą na zakupie i wymianie złoża 

filtracyjnego-10 tys. zł, zakupie automatycznego odkurzacza do czyszczenia- szacowany koszt ok 

30-40 tys. zł, zakup 2 pomp o zwiększonej mocy – koszt ok 11 tys. zł-1 szt., które będą wykorzystanie 

do nowej chlorowni oraz zakup automatycznego dozownika do środków chemicznych - urządzenia 

kontrolno pomiarowe. Odkurzacz dotychczas był wynajmowany 2 razy w sezonie z WODNIKA.  

Radna Irena Nowak pytał czy te inwestycje będę finansowane kolejnymi kredytami i w jakiej kwocie 

będą te kredyty zaciągane. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że na chwile obecną zadania te finansowane są kredytem i jest to sytuacja 

przejściowa. 

Iwona Klepacka wyjaśniła, że w kredytach mamy 1,5 mln zł oraz 4 mln zł na wyprzedzające 

finasowanie oraz 10 mln obligacji.  

Radny Janusz Hyliński dodał, że jeśli zaczęliśmy inwestycje to należy wykonać je dobrze. 

Miłosz Zwierzyk, że na remontowanym obiekcie nieestetycznie wyglądałyby stare nieprzepisowe 

drzwi.  

Tomasz Chudy zaproponował wycieczkę po obiekcie, aby zapoznać się z obecnym stanem.  

Przeprowadzono dyskusję nad wysokością cen materiałów budowlanych.  

Radna Irena Nowak pytała czy prace na basenie zakończa się do 30-06-2023 r.  

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że rynny są położone, została do położenia folia, firma deklaruje 

zakończenie prac do 30 czerwca. Zostają odbiory w sanepidzie nadzorze budowalnym. Planuje się 

otwarcie basenu na 15 lipca. 

Tomasz chudy dodał, ze względów technologicznych nie można było kłaść foli, ona potrzebuje. 
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Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że obiekt socjalny jest gotowy. Pozostała do położenia niebeska folia, aby 

ją położyć musi być sucho.     

 Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

na rok 2023 

Wyniki głosowania: ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (2): Janusz Hyliński, Robert Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Danuta Kułaga, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

c) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 

2034. 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z 

uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (3): Janusz Hyliński, Robert Marciniak, Elżbieta Musiałowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Danuta Kułaga, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

d) w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka, Tomasz Chudy oraz Miłosz Zwierzyk. 

Gmina liczy na dodatkowe kwoty odzyskane z VAT z basenu. Tej kwoty nie ma uwzględnionej w 

budżecie oraz planowana jest rządowa rekompensata utraconych dochodów z PIT I CIT. Alternatywa 

jest kredyt, który jest mniej korzystny dla gminy. Jeśli nie wyemitujemy obligacji to realizacja 

prowadzonych inwestycji jest zagrożona.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie  

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania: ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (2): Janusz Hyliński, Robert Marciniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Danuta Kułaga, Elżbieta Musiałowska, Irena Nowak 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z pismem Zarządu Oddziału Miejsko Gminnego 

Związku OSP RP w Zdunach w sprawie organizacji miejsko - gminnych zawodów sportowo - 

pożarniczych w Zdunach w dniu 2.07.2023 r. W dalszej części posiedzenia członkowie komisji 

zapoznali się z prośbą Szkoły Podstawowej w Zdunach o ufundowanie nagrody na festyn szkolny, 

który odbędzie się w dniu 3 czerwca 2023 r.  

W dalszej części posiedzenia członkowie komisji wnieśli zapytania. 

Radny Janusz Hyliński pytał, kiedy na drogi gminne wyruszy remonter drogowy PATCHER, gdyż 

mieszkańcy się niecierpliwią.  

Miłosz Zwierzyk opowiedział, że firma prawdopodobnie od piątku ma zacząć remonty na drogach 

gminnych. Niestety będzie to minimalny zakres prac.  

Radna Irena Nowak pytała, kiedy odbędą się Dni Zdun. 

Tomasz Chudy odpowiedział, że Dni Zdun planowane są na 24.06.2023 r.  

Przeprowadzono dyskusje o organizowanej imprezie TARGET ONE FESTIVAL planowanej na 

czerwiec. Decyzji jeszcze burmistrz nie wydał. Zgodnie z ustawą o imprezach masowych wymagane 

są opinie służb: z policji, straży pożarnej, państwowego inspektora sanitarnego oraz pogotowia 

ratunkowego. Jeśli te opinie będą pozytywne, to nie ma podstaw prawnych do odmowy decyzji.  

Z uwagi na wyczerpnie dyskusji zamknięto obrady.  

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM  

https://weltech.com.pl/kategorie/maszyny-do-remontow-drog/remontery/Remonter-drogowy-PATCHER/opis
https://weltech.com.pl/kategorie/maszyny-do-remontow-drog/remontery/Remonter-drogowy-PATCHER/opis
https://www.biznes.gov.pl/opisy-procedur/-/proc/268-opinia-panstwowego-inspektora-sanitarnego-o-niezbednej-wielkosci-sil-i-srodkow-potrzebnych-do-zabezpieczenia-imprezy-masowej
https://www.biznes.gov.pl/opisy-procedur/-/proc/266-opinia-dysponenta-zespolow-ratownictwa-medycznego-do-wniosku-o-zezwolenie-na-przeprowadzenie-imprezy-masowej
https://www.biznes.gov.pl/opisy-procedur/-/proc/266-opinia-dysponenta-zespolow-ratownictwa-medycznego-do-wniosku-o-zezwolenie-na-przeprowadzenie-imprezy-masowej
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Opinia nr 378/2023 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

z dnia 24 maja 2023 r. 

  

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/305/2018 Rady Miejskiej w 

Zdunach z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu 

spożywania napojów alkoholowych w miejscu publicznym na terenie Gminy Zduny 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska uznali zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 
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Opinia nr 379/2023 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

z dnia 24 maja 2023 r. 

 

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska uznali zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 2 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 
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Opinia nr 380/2023 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

z dnia 24 maja 2023 r. 

  

dotycząca projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zduny na lata 2023 – 2034 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska uznali zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 3 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 
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Opinia nr 381/2023 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

z dnia 24 maja 2023 r. 

  

dotycząca projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony 

Środowiska uznali zasadne podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie – 2 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania. 

 

Opinie przedkłada się Radzie Miejskiej oraz Burmistrzowi Zdun. 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

  

mgr Janusz Hyliński 
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RM.0003.1.03.2023        Zduny, 31.05.2023 r. 

 

Do Burmistrz Zdun 

Tomasz Chudego  

 

WNIOSEK  

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Na posiedzeniu komisji w dniu 24 maja 2023 r. wniesiono prośbę o wymianę hydrantu przy boisku 

sportowo rekreacyjnym w Bestwinie. 

UZASADNIENIE 

Komisja zwraca się z prośbą o wymianę hydrantu przeciwpożarowego przy boisku sportowo 

rekreacyjnym w Bestwinie. Aktualnie hydrant nie funkcjonuje i nie spełnia swojego głównego zadana 

dostarczania wody dla służb przeciwpożarowych. Ze względu na kwestie bezpieczeństwa wniosek 

jest uzasadniony. 

Wobec powyższego komisja wnioskuje o wymianę hydrantu na nowy w miarę posiadanych środków 

finansowych. Poniżej zdjęcia poglądowe.  

        

Pozdrawiam  


